

Announcement title	Saudi Awwal Bank announces its intention to issue SAR denominated Additional Tier 1 Sukuk	يعلن البنك السعودي الأول عن عزمه إصدار صكوك رأس مال إضافي من الشريحة الأولى مقومة بالريال السعودي	عنوان الإعلان
Introduction	<p>The Saudi Awwal Bank (the "Bank") announces its intention to issue a Saudi Riyal ("SAR") denominated Additional Tier 1 Sukuk (the "Sukuk") by way of private placement in the Kingdom of Saudi Arabia (the "Proposed Offer") pursuant to its SAR 20,000,000,000 Additional Tier 1 Sukuk issuance programme.</p> <p>The Bank has mandated HSBC Saudi Arabia as sole lead manager for the purpose of the Proposed Offer.</p>	<p>يُعلن البنك السعودي الأول ("البنك") عن عزمه إصدار صكوك رأس مال من الشريحة الأولى مقومة بالريال السعودي ("الصكوك") وطرحها طرحاً خاصاً في المملكة العربية السعودية ("الطرح المحتمل") بموجب برنامجه لإصدار صكوك رأس مال إضافي من الشريحة الأولى بحجم 20,000,000,000 ريال سعودي.</p> <p>كما قام البنك بتعيين شركة إتش إس بي سي العربية السعودية كمدير الإصدار الوحيد لأغراض الطرح المحتمل.</p>	مقدمة
Issuance Type	Private placement of SAR denominated Additional Tier 1 Sukuk.	طرح خاص لصكوك رأس مال إضافي من الشريحة الأولى مقومة بالريال السعودي.	نوع الإصدار
Board Resolution Date	21-04-1446H (corresponding to 24 October 2024G).	1446-04-21 هـ (الموافق 24 أكتوبر 2024م).	تاريخ قرار مجلس إدارة البنك
Issuance Amount	The amount and terms of offer of the Sukuk will be determined at a later stage based on market conditions at that time.	سيتم تحديد قيمة وشروط طرح الصكوك في وقت لاحق بناءً على ظروف السوق في ذلك الوقت.	قيمة الطرح
Purpose of the Offer	To complement and support the Bank's capital base enabling achievement of its long-term strategic objectives.	لتعزيز ودعم قاعدة رأس مال البنك لتمكينه من تحقيق أهدافه الاستراتيجية طويلة المدى.	الهدف من الطرح
Approvals	The Proposed Offer will be subject to the approval of the relevant regulatory authorities and will be made in compliance with applicable laws and regulations.	يخضع الطرح المحتمل لموافقة الجهات التنظيمية ذات العلاقة وسيتم وفقاً للأنظمة واللوائح ذات العلاقة.	الموافقات
Additional Information	This announcement is not intended as an invitation or offer to purchase, acquire or subscribe to any securities. The Bank will announce any other relevant material developments in due course as required by the relevant rules and regulations.	لا يشكل هذا الإعلان دعوة أو عرضاً لشراء أو تملك أو الاكتتاب في أية أوراق مالية. وسيعلم البنك عن أي تطورات جوهرية أخرى ذات صلة في حينه وفقاً للقواعد واللوائح ذات العلاقة.	معلومات إضافية